
MEDVOJNI AKTTV OF OD BARJA - DO KOLPE

Tudi v prihodnje
zgodovinskemu gradivu prednost

Dek> tega modvojnega aktiva, v njem delujejo aktivi
Kofevja, Rflmke in nafe vHke obtine, je bilo todi v
pretečenem letu ustvarjalno in raznotero. Če v grobih
orisih preletimo dobro pripnlvjeno porodlo, u njega
razberemo, da je bflo lani opravljeno s strani medvojilh
aktivistov OF, Id se združujejo v ta aktiv, pofnembno
delo. Prednost je bDanamenjanozbiranju in obdelova-
nju zgodovinskega gradiva ter soddovaju ob izdajanju
kronik in bro&ur, obujanju in negovanju revoiudonamih
tradidj NOB, popisu medvojnih aktivistov (mimogrede
povedao, v naS obdni je bilo popisanih 1460 aanov MA
OF) spomenHU dejavnosti, aktivno pa so se <Sani tega
aktiva vkljuiili v priptave in izvedbe proslav.

Prav je, da iz tega skupnega poročila nekaj več besed
namnimo tudi delovanju MA OF naše občine. Tako so
uspešno sodelovali pri izdaji kronike KS Golo-Zapotok
pod naslovom Ljudje izpod Mokrca in Kureščka
1941-1845 avtorja Ludvika Goloba, monografiji KS
Podpeč-Preserje med NOB (ta sega s svojo vsebino
delno tufii na barjansko področje) ter brošure Turjak. V
zadnji polovici leta je bilo delo KO in aktivistov osredo-
točeno na pospešeno zbiranje zgodovinskega arhivskega
gradjva. Uspeli so pridobiti del še neobdelanega in neu-
porabljenega gradiva iz velikolaškega predela. Med nalo-
eami, ki so trajnega pomena pa si naš aktiv prizadeva za
ustanovitev*krajevnih odborov MA OF pri KK SZDL,
saj bi prav ti odbori lahko mnogo pripomogli pri realiza-

ciji nalog za zbiranje zgodovinskega gradiva, spomeni-
škega varstva in pri razvijanju revolucionarnih tradicij.

Delovanje MA OF v naši občini predstavlja še eno
posebnost z ozirom na to, da se delijo na tri bivša okrožja
in sicer na liubljansko, notranjsko in območje od Barja
do Kolpe. Že dalj časa pa je prisotna tudi pobuda za
enotnejše delovanje pododborov in in večje povezave
med OK SZDL.

Medvojni aktivisti od Kolpe do Barja so se pred dnevi
sestali na svojem letnem sestanku. Ob ocenjevanju svo-
jega dela so opozorili predvsem na področja, ki jih pri
zbiranju zgodovinskega gradiva premalo upoštevajo (de-
lo žena, mladine, primestnih organizacij), da je potrebno
zajeti celotno obdobje, da j^potrebno ie aktivneje pri-
dobivati podatke in gradiva in pri vseh aktivnostih še
tesneje sodelovati z organizacijo Socialistične zveze. Ob
sprejemu programa za tekoče Ieto pa sa ob vrsti nalog, ki
jih zadevajo izpostavili: »Predvsem moramo pri tem več
pozomosti posvečati moralnim in etičnim vrednotam
NOB, tovarištvu, zvestobi, požrtvovalnosti, premagova-
nju nečloveških naporov, iskrenosti, kar bi morali v naši
samoupravni družbi danes in v bodoče trajno gojiti,
krepiti in izvajati!

Za novega predsednika so izvolili Karla Mikuliča, za
podpredsednico Darinko Kajfež in za sekretarja Jožeta
Zevnika.


